
 

 

Dansk Køre Selskabs ordinære generalforsamling 
den 18. november 2022 

 
REFERAT 

 
1. Valg af dirigent  

Henrik Nakskov 
 

Stemmetællere: Lars Monk, Hans Henrik Nielsen 
 
2. Formandens beretning 
 Godkendt 
 
3. Fremlæggelse og godkendelse af det reviderede regnskab 
 Indtægter  874.263 kr 
 Udgifter   895.538 kr 
 Spørgsmål: Ingen 
 Regnskabet godkendt 
 
4. Fastsættelse af kontingent 
 Bestyrelsen foreslår en forhøjelse på 25 kr pga forhøjelse hos DKF - Godkendt 
  
5. Forslag fra bestyrelse og medlemmer 
 Ingen forslag modtaget 
 
6. Valg af bestyrelsesmedlemmer 
 På valg er: Kim Andreasen  - ønsker ikke genvalg 
  Niels A. Jensen  - valgt 
  Lars Nielsen  - valgt 
  Anne Jensen  - ønsker ikke genvalg 
  Janna Eliasen  - valgt 
 Bestyrelsen foreslår: 
  Dennis Bundgaard  valgt 
  Mette Buchwald valgt 



 

 

   
   
 
7. Valg af Suppleanter: 
  Josephine Frost 
  Claus Hansen 
  
8. Valg af revisor: 
  Peter Kongsted   
 
9. Valg af revisorsuppleant: 
  Karen Ahrendt-Jensen  
 
10. Uddeling af pokaler m.m. 
   Blomst til afgåede bestyrelsesmedlemmer:  
   Kim Andreasen og Anne Jensen 

Blomster til Mestre i 2022: 
DM guld 2-spand hest Hans Henrik Nielsen 

   Forbundsmesterskab guld 1-spand hest Helle Kornerup 
   Sølv EM pony 2-spand pony Maria Buchwald 
   Unge kuske: 
   1-spand pony Mette Grimbühler 
   1-spand pony Rikke Ruus 
   1-spand hest Mathias Blume 
   Sjællandsmesterskab i Pløjning: Henrik Mikkelsen 
   Rævebjerg Pokalen: Malene Larsen 
   Carlsberg Hjælperfad: Annette Winter Krøyer 
   Groom Pokal :Jacob Andersen 
   
11. Eventuelt 

 Maria Buchwald – tak til DKS for ungdomsarbejdet og støtten til EM, som tak 
overrakte Maria sine pokaler til DKS 

 Hans Henrik Nielsen – tak til DKS for støtte og flotte stævner i 2022.  
   Ullerup kan ikke løfte opgaven med Ferieugen i 2023, pga manglende  
   hjælpere i foreningen. DKS byder ind med forslag til en løsning.  



 

 

 Poul Erik (Borgerforeningen) - takker DKS for samarbejdet og stor tak til 
Parkeringsholdet til markedet i Mørkøv. Det forløb  

 Ane Wieder – tak for opbakning til de 5 møder der blev afholdt vinter/forår 
2023, lægger op til andre med at byde ind med forslag til møder i det nye år. 
Tak til køkkenpersonalet 

 LiseLotte Watson- forklarede hvorfor det bliver svært med ferieugen.  
  Filmaften fredag den 13. januar på Rævebjerg med filmen fra stævnet på  
  Rævebjerg 

 Jan Eliasen - tak til alle hjælpere til stævner, arbejdsweekend, 
parkeringsholdet m. fl. 
 
 

Referent: Annette Engberg Nielsen 
 
Godkendt af Henrik Nakskov, Dirigent 
 


